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教育背景

民商法学硕士，管理学博士。

专业经历

现为北京市海勤律师事务所律师，全国多家仲裁委员会仲

裁员，北京市律师协会商事仲裁法律专业委员会委员、中

国中小商业企业协会商事调解工作委员会调解员。

执行领域及专长

苏国晶律师从业10余年间，参与过多家金融公司产品发行

及投融资收并购项目，擅长私募股权投资、公司改制、并

购重组、企业破产重整等资本市场业务以及相关民商事争

议解决的处理，具有基金从业、期货从业、证券从业等多

个金融资格证书。同时作为商学院管理学博士，苏律师擅

长站在企业管理者的角度，从企业自身发展的立场出发，

为企业用户排忧解难。

工作语言

中文 英文

Education
Master's degree in civil and commercial law, doctorate in 
management.

Professional Experience
Attorney Su Guojing is a legal practitioner affiliated with Beijing 
Highking Law Firm, an arbitrator of several arbitration 
commissions nationwide, a member of the Commercial 
Arbitration Legal Professional Committee of the Beijing Lawyers 
Association, and a mediator of the Commercial Mediation 
Working Committee of the China Association for Small & 
Medium Commercial Enterprises.

Practice Areas
Attorney Su has participated in product issuance and investment 
and financing M&A projects of several financial companies in the 
past decade. She is good at capital market businesses such as 
private equity investment, company restructuring, M&A, and 
corporate bankruptcy reorganization, as well as handling related 
civil and commercial dispute resolution. She has multiple 
financial qualification certificates such as fund practice, futures 
practice, and securities practice. At the same time, as a doctor of 
business administration from a business school, Attorney Su is 
good solving problems for enterprises from the perspective of 
enterprise managers and safeguarding the interests of enterprises.

Language Skills
Mandarin and English


